
Spr{va vyboru Urbf rskej spololnosti pozemkovd spoloiensfvo Richvald

za rok 2420

Y fft,eni dl enovia Urb6rskej spol odnosti Ri chvald, v 51,eni pritomni.

Schddzame sa dnes po dlh5om dase na valnom zhramahdeni, aby sme

zhodnotili naiu dinnost' zarakzlz} il* E predch6dzajucrrck.

Treba si uvedomit, 2e pand6mia COVID-19 urobila svoje aj v dinnosti na5ej

spolodnosti. Z tcho dOvodu sa neuskutodnila vyrodnf schOdza za rok 2019.

Vyrodnri spr6vu sme v sirlade so z6konom d. 9ll28l9 po schviieni na vybore

odoslaii na lesny irrad v Bardejove.

Vybor spolodncsti zasadal nepravidelne celkom 5-kr6t ridasf dlenov vyboru

bola 80 percentn6, neirdast' dlenov bola ospravedlfiovan:d ato za zdravotnych

ddvodov ale aj zpracovnych povinnostf. Na zasadnutiach ufboru sa

zirdastfiovali aj dlenovia dozornej rady, ktori pripomienkovali prejedndvand

iitrohy. Na qibor bol pozyvany aj pdn Vanko, ktory vykonSval kalamitnir fai.bu

a odvoz dreva. Podfa potr:eby sme pozyvali na zasadnutie v;fboru odborn6ho

lesndho haspoddra Ing. Vladimira Rybdra.

Akc vieme v roku zAW postihla na$e lesy veternd kalamita, tak eSte v roku

202A sme vyt'aiili poslednd kalamitnd drevo. east' dreva sme predali na pilu

Vldek Osikov a Firmu Forekster Svidnik. Vlakninu anadrazmerne drevo sme

odpredali do spatr'ovne v Bardejove priamo generSlnemu dod6vatel'ovi pre

spal'ovne na Slovensku TOPFIOLZ Topol'dany.

V mesiaci april n6m Stdtna ochrana prirody Slovenskej repubii$ tdOvodu

ochrany vtdctva obmedzila ta*bu a infi dinnost' v lese a to al, do okt6bra

kalend6rneho roka 2A2A" Talbu dreva pre dlenov spolodnosti sme mohli zadaf

ai, od 01. 10. 2AZA. Na zdklade qfchto skutcdnosti vybor poLiadal o dotSciu na

PPA Bratislava.



Cistenie lesa po kalamitnej taLbe r,ybor zabezpe{,il brigddnickou dinnost'ou

a to pol'ovnickym zdruZenfm Richvald a niektorfmi dlenmi urb6rskej

spolodnosti v oplotenych parcel6ch bola uroben6 vyZinfvka a prerezdvka

n6letoqich drevin. Vjesennych mesiacoch vybor urobil chemickir ochranu

stromdekov proti ohryzu lesnou zverou.

V mesiaci jrtn aZ august na podnet anonymndho udania prebehla na5ou

spolodnost'ou finandn6 a dadovd kontrola ana zdklade tejto kontroly sme museli

sprisnif ridtovnictvo azaktryili sme virtudlmr pokladiu. balej po upozorneni

daiovnfkov sme nemohli dividendy poltou, ako to navrhovali niektori dlenovia

spolodnosti.

V roku 2019 odberatel' Peter Kadmar Marhafi 8 nevyplatil faktriry za odber

kalamitndho dreva eSte v tomto roku vjbor spolodnosti podal na sride

v Bardejove sridny platobny prikaz a ndsledne v roku 202A exekudny n6vrh ako

aj trestnd ozndmenie. Fo tychto podnetoch dast' faktur uhradil no aj nad'alej

ost6vajir neuhradend faktiry za 6A m3 dreva.

Dlhotrvaj{icim probldmom je sfidny spor s naiim dlenom Jozefom Fol'tom,

ktory e5te v roku z}rc podal Zalobu na naSu spolodnos{ na okresnom sirde

v Bardejove do tejto doby prebehlo 14 pojedndvani bez rozsudku.

S d'al5imi irlohami a dinnost'ou v lese n6s obozn6mi OLH Ing. Vladimir

Ryb6r.

fakujem za pozornost'!


